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OSB'DE 150 KİŞİLİK DAHA İSTİHDAM SAĞLANDI
Mesleki Eğitim Beceri Geliştirme 

İşbirliği Protokolü düzenlenen törenle 
imzalandı

Aksaray Valisi Hamza Aydoğdu: “Ak-
saray bir elmas; bizim yapmamız ge-
reken bu elması el birliği ile gönül bir-
liği ile parlatmak” Aksaray Valisi 
Hamza Aydoğdu Aksaray Organize Sa-
nayi Bölgesinde çeşitli firmaların ara 
elaman ihtiyaçlarının karşılanması için 
açılan istihdam garantili meslek edin-
dirme kurslarını tamamlayan kursi-
yerlerin sertifika dağıtım törenine ka-
tıldı. Vali Aydoğdu burada yaptığı ko-
nuşmasında teknolojinin hızla gelişti-
ğini dünyanın değişim ve dönüşümü-
nün devam ettiğini söyledi. Vali Aydoğ-
du konuşmasını şöyle sürdürdü: “Dün-
yadaki bu değişime Aksaray’ın Türki-
ye’nin ciddi anlamda ayak uydurması 
gerekiyor. 2034 yılında 1 milyar robot 

aramızda olacak bazı işleri 
yazılımlar, bazı işleri de ro-
botlar yapıyor. Bizim en 
büyük hedefimiz Aksa-
ray’da ki bütün insanlarımı-
za katma değer sağlayacak 
bir iş sağlamak. Bu hepimiz 
için çok önemli ve değerli. 
Aksaray İç Anadolu’nun in-
cisi, Aksaray bir elmas 
bizim yapmamız gereken 
bu elması el birliği ile 
gönül birliği ile parlatmak. 
Bu gün burada İşe başlaya-
caklara hayırlı olsun diliyo-
rum” dedi. İnsan değerinin 
dünya bilgi stokuna ne 
ürettiği ile ilgili olduğunu 
vurgulayan Vali Hamza Ay-
doğdu: “Bilgiyi alacağız, iş-
leyeceğiz ve anlamlandıra-

cağız. Artık değer ürettiği-
niz sürece bu dünyada var 
olur ve ayakta kalırsınız.” 
dedi. Düzenlenen eğitim 
programına katılan kursi-
yerlere sertifikaları Vali 
Hamza Aydoğdu, Vali Yar-
dımcısı Mustafa Türkcan, Ça-
lışma ve İş Kurumu Aksa-
ray İl Müdürü Mahmut 
Akkuş, Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Cüneyt Gök-
taş ve katılımcılar tarafın-
dan verildi. İşbirliği proto-
kolü imzalandı. İŞKUR teş-
vik ve destekleri ile toplam 
150 kişinin istihdam edildiği 
programın devam edeceği 
belirtilirken, kamu özel sek-
tör işbirliğinde hazırlanan; 
İŞKUR, TOBB temsilcisi Ak-

saray Ticaret ve Sanayi Odası birlikte-
liğinde düzenlenecek Mesleki Eğitim 
Beceri Geliştirme İşbirliği Protokolü 
Vali Aydoğdu ve protokol taraf temsil-
cileri tarafından imzalandı. Vali Hamza 
Aydoğdu Aksaray OSB’de tekstil sektö-
ründe yatırım yaparak istihdam sağla-
yan Özser Tekstil, Akmoda, Konfeksi-
yon, SK Göktürk Tekstil, Sarpteks 
Giyim firmalarını ziyaret ederek hayırlı 
işler dileğinde bulunarak faaliyetleri 
hakkında bilgi aldı. Firmalara Teşekkür 
Belgesi verildi. KOVİD-19 salgın döne-
minde sağlık kuruluşlarına maske, si-
perlik, tulum ve yoğun bakım ünitele-
rinde kullanılmak üzere ekipman des-
teği sağlayan, AKMODA Konfeksiyon 
Aziz Kondu, İMER İş Makinaları A.Ş 
Metin Uygun’a teşekkür belgesi takdim 
etti.

İl Koordinasyon Kurulu 2. Dönem 3. Toplantısı 
Vali Hamza Aydoğdu Başkanlığında Gerçekleştirildi

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Toplantı Salonunda dü-
zenlenen toplantıya Vali Yardımcısı Hakkı Loğoğlu, kurul üyesi 
İlçe Kaymakamları, yatırımcı kurumların bölge ve il müdürleri 
ile ilçe ve belde belediye başkanları katıldı. Toplantıda Vakıflar, 
Karayolları, Devlet Su İşleri, İller Bankası, Medaş, Mepaş, 
Orman Bölge müdürlüklerinin Aksaray’da devam eden yatırım-
ları ile ilgili bilgileri paylaşılarak genel durum değerlendirilmesi 
yapıldı. Vali Hamza Aydoğdu, toplantıya katılan belediye baş-
kanları ve kurum müdürlerine söz verirken karşılaşılan sorun-
ların çözümü için ciddi fikri tartışmaların yapılarak önceliklerin 
belirleneceğini belirtti. Hepimiz dersimize iyi çalışacağız. Önce-
liklerimizi çözüp uzun vadedeki projeleri destekleyerek deva-
mını sağlayacağız. Bizim burada bir başarı hikâyesine ihtiyacı-
mız var. Bunu hep beraber yapacağız. Herkes Aksaray’a kitlen-
meli, buna inanmalıyız ben buna inanıyorum’ dedi.

Dünya genelinde etki bırakan ve Müslü-
man devletlerin özlemle beklediği Ayasofya 
kararı, Aksaray’da tüm kesimler tarafından 
sevinçle karşılandı. Aksaray Ticaret ve Sa-
nayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt 
Göktaş, geçtiğimiz hafta içerisinde Türkiye 
Cumhuriyeti Başkanı Recep Tayyip Erdoğan 
imzasıyla Müzeden, Cami’ye çevrilen Aya-
sofya kararının, ülke genelinde olduğu gibi 
Aksaray’da da sevinçle karşılandığını belir-
tirken bu kararın Türkiye’de bir destanın ya-
zıldığı temmuz ayında alınmasının daha ayrı 
bir önem arz ettiğini ifade etti. Ayasofya’nın 
İslam Devletlerine Fatih Sultan Mehmet’in 
bir mirası olduğunun altını çizen ATSO Baş-
kanı Göktaş, yaptığı açıklama da “86 yıl 
sonra herkesin özlemle beklediği, yüzlerce 
ilim insanının, şairin, sanatçının uğruna söz-
ler yazdığı Ayasofya’nın yeniden camiye çev-
rilmesi, özlenen günleri görmeyi bu döne-
min ve gelecek dönemlerin insanlarına gör-
mek nasip olmuştur. Türk Edebiyatının ünlü 
şairi Necip Fazıl Kısakürek’in 1965 yılında 
Ayasofya için söylediği bekleyin gençler. Aya-
sofya’yı kapalı tutmak, bu toprağın üstündeki 
30 milyon ve altındaki 30 milyar Türk’ün se-
maları tutan lanetine hedef olmaktır. Hisse-

demiyorlar, Ayasofya’yı kapalı tutmak, 
Allah’a sövmeye, Kur’an’a tükürmeye, Türk ta-
rihini kubura atmaya, Türk iffetini kirletme-
ye, Türk vatanını esir etmeye denk bir suç-
tur. Gençler! Bugün mü, yarın mı, bilemem; 
fakat Ayasofya açılacak!.  Bekleyin gençler!.. 
sözleri 2020 yılında hayat bulmuştur. Türkiye 
Cumhuriyeti Başkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın temmuz ayı içerisinde böyle bir kararı 
alması bu vatan için 2016 yılında can vermiş 
15 Temmuz şehitlerimize bir armağan ol-
muştur. 2020 yılı tüm Dünya için pandemi 
olayları neticesinde kötü bir yıl olarak anılsa 
da Türkiye ve İslam Devletleri için ayrı bir 
öneme sahip olmuştur. 2020 yılı Ayasof-
ya’nın Allah’a ibadet etmek, secde etmek, el-
lerini açarak dua edecek yüreklere kapıları-
nı açtığı yıl olarak tarihteki yerini alacaktır. 
Ayasofya’yı Müslümanlara kavuşturan kara-
rın alınmasındaki mimar Türkiye Cumhuri-
yeti Başkanı Recep Tayyip Erdoğan’a Aksa-
ray iş dünyası adına teşekkür ediyor bu an-
lamlı ayda 15 Temmuz kahramanlarımızı da 
saygı ve minnetle anıyoruz. Duamız odur ki 
Yüce Allah bizlere bir daha 15 Temmuz 2016 
yılında yaşanan hain girişimler değil Aya-
sofya gibi sevindirici günler yaşatsın” Dedi.



Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu tarafından 
Kastamonu’ya ziyaret programı gerçekleştirildi. ATSO Başkanı Cü-
neyt Göktaş, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ahmet Kulak, Yö-
netim Kurulu Sayman Üyesi Ahmet Pektaş, Yönetim Kurulu Üye-
leri Musa Akoda ve Cebrail Çınar’dan oluşan heyet, 09 Haziran 
2020 tarih ve 2020/274 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararnamesi ile 
Kastamonu Valiliğine atanan hemşerimiz Avni Çakır’a, Kastamo-
nu Ticaret ve Sanayi Odası ile Kastamonu Ticaret Borsasına Zi-
yaret Gerçekleştirdi. Kastamonu Valiliğine atanan hemşerimiz 
Avni Çakır ile Kastamonu Oda-Borsa ziyaretleri hakkında açıkla-
ma yapan ATSO Başkanı Göktaş, yaptığı açıklama da “İlimizin ye-
tiştirdiği değerli insanlar arasında yer alan ve son olarak Kasta-
monu Valiliğine atanan kıymetli büyüğümüz Avni Çakır’a öncelik-
le kutsal görevinin hayırlı olmasını diliyoruz. Manisa’nın Selendi 
İlçesi’nde ve Bolu’nunda Kıbrısçık ilçesinde Kaymakam Vekilliği 

sonrasında Sivas’ın Akıncılar, Kars’ın Akyaka ve Yozgat’ın Çayıra-
lan ilçelerinde Kaymakamlık görevinde bulunan sayın Valimizin 
bundan sonra ki görev yeri olan Kastamonu’ya ve halkına en iyi 
şekilde hizmet edeceğini ve çok güzel izler bırakacağını biliyo-
ruz. Kendisi ile yaptığımız görüşmede birçok alanda istişarelerde 
bulunarak görüş alışverişinde bulunduk. Valilik Ziyaretimizin 

hemen öncesinde de Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimizin 
üyesi olan Kastamonu Ticaret ve Sanayi Odamız ile Ticaret Bor-
samız ile görüşmeler gerçekleştirdik. Sanayi’den Ticaret’e, Tarım 

ve Hayvancılık ’tan, Turizm’e kadar her sektörde iş birliği yapmak 
adına fikir birliğinde bulunduk. Aynı zamanda Akreditasyon sis-
temi kapsamında Oda ve Borsalarımızın yapmış oldukları uygu-
lamaları paylaşarak kıyaslamalarda bulunduk. Bu noktada ATSO 
Heyeti olarak yaptığımız Kastamonu ziyaretinde bizleri en iyi şe-
kilde ağırlayan Kastamonu Valimiz Avni Çakır’a, Kastamonu Ti-
caret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanımız Oğuz Fındı-
koğlu ve Yönetim Kurulu Üyelerine, Kastamonu Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu Başkanımız Sedat İşeri ile Yönetim Kurulu ve 
Meclis Üyelerine, Aksaray iş dünyamız adına teşekkür ediyoruz. 
Bundan sonraki süre zarfında, Aksaray- Kastamonu arasındaki 
ilişkileri daha fazla artırarak şehirlerimiz adına çalışmalar ya-
pacağız” Dedi.

ATSO HEYETİNDEN KASTAMONU ÇIKARMASI

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Cüneyt Göktaş, işletmelerin yaklaşan vergi 
ve pirim ödemelerinin yapılandırılarak 2021 yılına er-
telenmesini talep etti.

Covid-19 nedeniyle devletin attığı adımların, des-
tek ve teşviklerin iş dünyasına olumlu yansıdığını 
son olarak yaklaşan vergi ve prim ödemelerinin ya-
pılandırılmasının yapılması gerektiğini belirten ATSO 
Başkanı Göktaş, yaptığı açıklamada; “İş Dünyası 2020 
yılında tarihinde görmek istemeyeceği bir şekilde 
pandemiden olumsuz olarak etkilenmiştir. Ülkemizde 
pandeminin görüldüğü mart ayından bu yana Devle-
timiz gerek kısa çalışma ödenekleri gerekse kredi 
destekleri gibi birçok teşvik ile iş dünyamızın yanın-
da yer alarak bu süreci en az hasarla atlatmaya ön-
cülük etmiştir.

Yaşanan süreçte birçok işletmemiz yeni yeni to-
parlanmaya başlarken birçok işletmemiz hala büyük 
bir yükün altındadır. Bu noktada devletimizden iş dün-
yası olarak bir talebimiz daha olacaktır. 2020 yılı 
vergi ve prim ödemelerinin yapılandırılarak 2021 yı-

lında ödenmesi tüm iş dünyamız adına memnuniyet-
le karşılanacaktır. Türkiye Cumhuriyeti Başkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan, bugüne kadar iş dünya-
sının yanında olduğunu defalarca göstermiştir.

Aksaray iş dünyası olarak inanıyoruz ki bu tale-
bimizin de yerine getirilerek en kısa süre de adımlar 
atılacaktır. 2020 yılının ikinci yarısında başlayan nor-
malleşme süreci neticesinde toparlanmaya başlayan 
işletmelerimizin yapılandırma neticesinde daha hızlı 
ve daha kısa sürede eski günlere kavuşacağının bi-
linmesini istiyoruz” Dedi.



Aksaray’da TOBB Teknik Eğitim ve Anadolu Lisesi öğrenci-
lerine Türkiye’de örneği görülmemiş imkânlar sunulacak. Ak-
saray Valisi Hamza Aydoğdu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi öğrencilerinin istihdam ga-
rantisi, ücretsiz yemek ve servis ile eğitim bursu imkânının 
sağlanacağı işbirliği protokolünün imzalandığını açıkladı. Vali 
Aydoğdu Aksaray Milli Eğitim Müdürlüğü ile Aksaray Ticaret ve 
Sanayi Odası, Ticaret Borsası, OSB Müdürlüğü ve Aksaray Or-
ganize Sanayi İş Adamları Derneği arasında yürütülecek işbir-
liği protokolünü kamuoyu ile paylaştı. Kentin tarım kenti oldu-
ğu kadar bir sanayi kenti olduğunu ifade eden Vali Aydoğdu; Ak-
saray’ın tarımsal üretimde yılda 6 milyar TL Türk ekonomisine 
katkı sağladığını bildirdi. Velilere ve öğrencilere çağrı: “Yemek 
ve servis bedava, eğitim bursu ve mezuniyetin ardından iş ga-
rantisi” Vali Aydoğdu yaptığı açıklamada Aksaray’ın en büyük 
eksikliklerinden birisinin nitelikli ara eleman eksikliği olduğu-
nu belirterek şöyle konuştu: “Türkiye’nin aşması gereken en 
büyük problemlerden birisi de şu; biz diploma ile insan kişiliği-
ni eşdeğer tutuyoruz. Diplomasına göre insanlara değer veri-
yoruz. Ya da insanları öyle değerlendiriyoruz. Bunu mutlak su-
retle değiştirmemiz gerekiyor. Bu zihinsel devrimi dönüşümü-
nü yapmamız gerekiyor: Bugün TOBB tarafından yaptırılan mes-
lek lisesini gezerken müteşebbis heyet üyeleri ile bir araya gel-
dik. Aksaray’ın nitelikli ara eleman yetiştirme ile ilgili bir prob-
lemi var. O zaman biz el birliği ile bunun çözümünü bulmamız 
gerekiyor dedik. Bundan sonra TOBB Mesleki ve Teknik Anado-

lu Lisesini tercih edecek bütün öğrencilerimize burs verilecek. 
Yetmez ne yapacağız. Okulumuzu tercih eden bütün öğrencile-
rimize iş garantisi verilecek. Servis ücretleri bedava, yemek 
bedava. Aksaraylıların, velilerimizin ve öğrencilerin bunu çok 
iyi değerlendirmesi lazım. Bizim Aksaray’da nitelikli ara ele-
manlara çok ciddi ihtiyacımız var. LGS sonuçlarının açıklandığı 
bu günde bütün velileri ve öğrencilerimizi TOBB okulunu gör-
meye, tercihlerini bu yönde kullanmaları hususunu özellikle is-
tirham ediyorum” dedi. -Derdimiz Aksaray ve Aksaray’ın ço-
cukları. Günümüzde dünyanın gittiği yere bakıldığında kişinin 
bir işi çok hızlı bir şekilde kavrayıp, katma değer üretmesinin 
kişinin değeri ile eş değer olmaya başladığını kaydeden Vali Ay-
doğdu: “Dünyanın gittiği yer bu anlayıştır. Bizim şu anda Aksa-
ray’da hem sanayi hem tarımımızda çok ciddi anlamda nitelikli 
ara elamana ihtiyacımız var. Velilerimizi öğrencilerimizi bizim 
bu çağrımıza kulak verip, bu çağrımızı yerine getirmelerinde 
hiçbir endişem olmadığını söylemek istiyorum. Derdimiz Aksa-
ray ve Aksaray’ın çocukları olursa, önceliği gençleri, geleceği 
olursa bizim önümüzde hiçbir engel duramaz. Hep birlikte Ak-
saray’ı bir marka şehir yapmak için çalışacağız bu konuda çok 
ciddi projelerimiz var’ dedi.

Milli Eğitim Müdürlüğünce hazırlanan protokolü Aksaray Ti-
caret ve Sanayi Odası Başkanı Cüneyt Göktaş, Ticaret Borsası 
Başkanı Hamit Özkök, Organize Sanayi Bölgesi İş Adamları Der-
neği Başkanı Serdar Öngün ve dernek yöneticileri ile OSB Mü-
dürü Ayhan Ermiş’in de hazır bulunduğu OSB ziyaretinde imza-

layan Vali Hamza Aydoğdu Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
Mesleki Eğitim ve Teknik Anadolu Lisesinde incelemelerde bu-
lundu. Okul hakkında bilgi alan Vali Aydoğdu okulun ihtiyaç ve 
eksikliklerinin kısa sürede tamamlanması talimatını vererek 
sanayi sektörünün nitelikli ara elaman ihtiyacının önemli bir 
bölümünün bu okul tarafından karşılanacağını belirtti.

Yemek ve servis bedava; okul süresince eğitim bursu, 
fabrikalarda staj imkanı, mezuniyetin ardından iş garantisi!

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) ve 
Trendyol “Trendyol ile İşini Büyüt” KOBİ destek 
programını başlattı.Program ile KOBİ’lerin mil-
yonlarca müşteriye ulaşarak işlerini büyütmele-
ri hedefleniyor. Program kapsamında KOBİ’ler 
için Trendyol’da nasıl satış yapılacağının anlatı-
lacağı çevrimiçi eğitimler düzenlenecek. Destek 
programından yararlanmak için başvuran Oda 
ve Borsa üyesi şirketler, bir ay süreyle, 30 bin li-
raya kadar, sıfır komisyonla Trendyol’da satış ya-
pabilecekler. Bir aylık süre satıcı platformda 
ürünlerini satışa hazır hale getirdikten sonra 
başlayacak.Programa ilişkin konuşan TOBB Baş-
kanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, “Dünde kalanı düne 
bırakıp, yeninin peşinde koşmamız gereken bir 
dönemdeyiz. E-ticaretle milyonlara ulaşma fır-
satını iyi değerlendiren işletmelerimiz önümüz-
deki dönemin kazananları olacak. Trendyol ile 
başlattığımız bu destek programı ile Oda ve 
Borsa üyelerimize e-ticaretin püf noktalarını öğ-
reteceğiz ve KOBİ’lerin Trendyol’da e- ticarete 
sıfır maliyetle başlamasını sağlayacağız. Ticaret 
Bakanımız Sayın Ruhsar Pekcan ile birlikte e-
ticaret platformlarını KOBİ’lere destek olmaya ça-
ğırmıştık. Bu çağrımıza karşılık veren Trendyol’u 
kutluyorum. İnternette satılabilecek ürünü olan 
tüm işletmelerimizi bu fırsatı değerlendirmeye 
çağırıyorum” dedi. Trendyol Kurucu ve CEO’su 
Demet Mutlu konuya ilişkin değerlendirmesinde, 
“Ticaret Bakanlığımızın E-ticaret KOBİ’lerin Ya-
nında Kampanyasına destek vermeye devam edi-
yoruz. KOBİ Destek Paketimizle pandemi döne-
minde iş ortağımız KOBİ’lerin yanında olmuştuk. 
Son üç ayda platformumuza 15 bin yeni tedarikçi 
katıldı. Şimdi de TOBB iş birliğinde Trendyol ile 

İşini Büyüt KOBİ Destek Programı’nı hayata 
geçiriyoruz. Bu programla daha fazla sayı-
da tedarikçinin platformumuzun gücüyle 
milyonlarca müşteriye ulaşmasını umut edi-
yoruz. Hedefimiz, ticareti dijitalleştirerek 
Türkiye’nin en fazla pozitif etki ortaya çıka-
ran şirketlerinden biri olmak. Anadolu’daki 
KOBİ’lerin e-ticaretle büyümelerini destek-
liyor, böylelikle istihdam artışına ve yerel 
kalkınmaya katkı sunuyoruz.” diye konuştu. 
Aksaray’da Kobilere çağrıda bulunan ATSO 
Başkanı Cüneyt Göktaş ise yaptığı açıklama 
da; “ Covid-19 döneminde kayıplar yaşayan 
Kobilerimiz için bulunmaz bir fırsatı sunan 
TOBB ve Trendyol’a başlattıkları çalışma 
için teşekkür ediyoruz. Aksaray Ticaret ve 
Sanayi Odası olarak üyelerimize tüm kanal-
larımızdan çağrıda bulunarak detaylı bilgi 
almalarını talep ediyoruz. Dünya artık e-
ticaret üzerinden yönetilmekte ve her yıl 
binlerce satış bu dijital kanallar üzerinden 
yapılmaktadır. İş Dünyası’nın öncü kuruluşu 
olan Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz-
de bu noktada adım atarak ülkemizin önde 
gelen e-ticaret markası Trendyol ile iş birli-
ği yaparak Kobilerimizin sıfır maliyetle bu 
alana açılmalarını sağlayacak. Bu noktada 
ilk defa e-ticaret yapmak isteyen şehrimiz-
deki tüm Kobilerimizi odamız tarafından 
açıklanan duyurulardan veya odamızı ara-
yarak bilgi almaya davet ediyoruz. Kobileri-
mizi düşünerek bu çalışmayı hayata geçi-
ren TOBB Başkanımız M.R ifat Hisarcıklıoğ-
lu’na ve Trendyol Ailesine teşekkür ediyoruz 
”Dedi.

ATSO'DAN KOBİLERE TRENDYOL ÇAĞRISI



Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası tarafından Yenilenebilir Güneş Enerjisi Raporu 
geçtiğimiz haftalar içerisinde AK Parti Aksaray Milletvekili Cengiz Aydoğdu, İl 
Başkanı Hüseyin Altınsoy, Belediye Başkanı Evren Dinçer, ATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Cüneyt Göktaş, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ahmet Kulak, Aksaray 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hamit Özkök, Meclis Başkanı Nurettin 
Yapılcan tarafından Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakan Yardımcısı Abdullah Tancan ve 
EPDK Başkanı Mustafa Yılmaz'a teslim edilirken, Aksaray'a müjdeli haber geldi. 
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Fatih Dönmez'in Sultanhanı Doğalgaz Depolama 
Tesisi Genişletme Projesi Temel atma töreni için geldiği sırada aynı raporu teslim 
eden ATSO Başkanı Göktaş, gerekli çalışmalar yapılacağının mesajı vermişti.
Ortak Aklın Gücüyle hareket ederek Ankara'ya çıkarma yapan Aksaray'a heyeti 
istediğini alırken konu hakkında açıklama yapan ATSO Başkanı Göktaş, yaptığı 
açıklama da; “Göreve geldiğimiz günden bu Aksaray'ın Dünya'da en verimli güneş 
ışıklarına sahip olduğunu ve bunun için yenilenebilir enerjinin şehrimiz için önem 
arz ettiğini sürekli dile getirdik. Eskil, Sultanhanı, İncesu ve Güneşli arasındaki 
bölgenin bu proje için bulunmaz bir yer olduğunu yaptırdığımız analiz ve 
raporlamalarda beyan ettik. Sayın Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Fatih 
Dönmez'in Sultanhanı Doğalgaz Depolama Tesisi Genişletme Projesi Temel atma 
töreni için geldiği sırada kendisine raporu teslim ederken bu konunun üzerine 
gidilerek gerekli çalışmaların yapılacağının mesajını almıştık. AK Parti Aksaray 
Milletvekili Cengiz Aydoğdu, İl Başkanı Hüseyin Altınsoy, Belediye Başkanı Evren 
Dinçer, ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Ahmet Kulak, Aksaray Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Hamit 
Özkök, Meclis Başkanı Nurettin Yapılcan ile Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakan 
Yardımcısı Abdullah Tancan ve EPDK Başkanı Mustafa Yılmaz'a yaptığımız 
ziyaretimizde de bu raporu bir kez daha teslim ederek Aksaray adına olumlu 
sonuç aldık.Toplam 1.000 megavat gücündeki bağlantı kapasitesinin tahsisin de 10, 
15 ve 20 megavat şeklinde 74 adet güneş enerjisine dayalı YEKA ihalesi yapılacak 
ve Dünya'nın en verimli  noktasında şehrimiz güneş enerjisinden yenilebilir enerji 
kaynaklarını oluşturacak.  Bu anlamda ortak aklın gücüyle hareket ederek hayat 
bulan çalışmamızın Aksaray'a hayırlı olmasını diliyor emeği geçen herkese iş 
dünyamız adına teşekkür ediyorum ”Dedi

ATSO'NUN HAZIRLADIĞI 
ENERJİ RAPORU KABUL EDİLDİ

Aksaray Organize Sanayi Bölgesinde Tekstil, Gıda 
ve Sağlık başta olmak üzere farklı sektörlerde 200 
kişi İŞKUR'un işbaşı eğitim programı destekleriyle is-
tihdam edildi. Aksaray Valisi Hamza Aydoğdu Çalışma 
ve İş Kurumu Aksaray İl Müdürlüğünce düzenlenen 
program kapsamında Organize Sanayi Bölgesinde 
tekstil sektöründe üretimlerine devam eden firmala-
ra ziyarette bulundu. Vali Aydoğdu İŞKUR işbaşı eği-
tim programı kapsamında yeni istihdam edilen çalı-
şanlara hayırlı olsun dileğinde bulundu. Ziyaret ettiği 
firmaların üretim bantlarını gezerek incelemelerde 
bulunan Vali Aydoğdu, Aksaray ekonomisine ve istih-
damına yönelik desteklerinden dolayı Kaya Tekstil 

Metin Ali Enli ile Eroğlu tekstil Ümmet Eroğlu’na pla-
ket takdim etti. İŞKUR'un işbaşı eğitim programı ile 
Kaya Giyim’de 25, Eroğlu Giyim’de ise 105 kişinin istih-
dam edildiği bildirilirken İş Kulübüne katılan İş’te 
Anne Projesinden faydalanan kursiyerlere Vali 
Hamza Aydoğdu ve İl Protokolü tarafından sertifika-
ları dağıtıldı. Programda ayrıca Eroğlu Tekstil de 1.750 
kişinin istihdamı nedeniyle Vali Hamza Aydoğdu, 
Eroğlu yönetim kurulu üyesi Ümmet Eroğlu, Aksaray 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Cüneyt Göktaş, Ak 
Parti İl Başkanı Hüseyin Altınsoy, İŞKUR İl Müdürü 
Mahmut Akkuş ile işçiler hep birlikte pasta kestiler.

İŞKUR Desteği İle 200 Kişilik İstihdam Sağlandı
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İçişleri Bakanı Süleyman Soylu bayram ön-
cesi trafik kontrol ve denetimleri yerinde in-
celemek üzere Aksaray’a geldi. Bakan Soylu 
Topakkaya Beldesinde vatandaşların sevgi 
gösterileri üzerine vatandaşlarla selamlaşa-
rak Kurban Bayramlarını tebrik etti. İçişleri 
Bakanı Süleyman Soylu Vali Hamza Aydoğdu 
ve beraberindeki heyet ile Aksaray – Ankara 
Karayolu Bölge Trafik Denetleme Şube Mü-
dürlüğü önünde gerçekleştirilen uygulamaya 
katıldı. Trafik kurallarına uyulmasına yönelik 
uyarılarda bulunan Bakan Soylu, “Bugün arife 
günü. Bütün İslam Âleminin hem arife gününü 
hem de Kurban Bayramını tebrik ediyoruz. 
Allah milletimizi, İslam Âlemini nice bayram-
lara ağız tadıyla ulaştırmayı nasip eyler. Şu 
anda Aksaray’da yol kontrolündeyiz. Şu anda 
tam kadro sahadayız. Bir tek amacımız var, 
bu bayramın sevincini hüzne döndüren trafik 
kazalarını en az seviyeye indirebilmek. Bu ko-
nuda çok ciddi bir çalışma ortaya koyuyoruz. 
Bir taraftan şu ana kadar 12 bin 400 ekibimiz 
görevinin başında. Yaklaşık 162 bin 800, yani 
163 bin personelimiz bayramın sonuna kadar 
hem jandarmamız, hem emniyet personeli-
miz, trafik polislerimiz, jandarma trafiğimiz 
sürekli olarak görev yapacaklar” dedi. 50 ayrı 
kaza kara noktasında üst seviyede tedbirler 
alındı. Memleketlerine, sevdiklerine ulaşmak 
için yola çıkan sürücüleri ve yolcuları emniyet 
kemeri konusunda uyaran Bakan Soylu: “Dün-
yada kaza olduğunda kazanın etkisini en aza 
indirebilecek emniyet kemerinden daha farklı 
bir icat çıkmadı. Onun için bütün sürücüleri-

mize, bütün yolcularımıza emniyet kemerini 
takmaları hususunu buradan bir kez daha 
ifade ediyorum ki bütün kontrollerimiz buna 
yöneliktir. İkincisi özellikle dikkat etmemiz ge-
reken mesele bu yollarda, yol standartlarımız 
iyi, araç standartlarımız iyi, gaza basmamalı-
yız. Yani yasal sınırlar içerisinde hız limitleri-
ne uymalıyız. Üçüncüsü ise tekrar ifade 
etmek ve altını çizmek isterim, araç sürerken 
başka bir şeyle meşgul olmayalım. Dikkati da-
ğıtacak başka bir şeyle meşgul olmayalım, 
yani cep telefonu kullanmamak. Dördüncüsü, 
bir seyahat planı yapmamız lazım. Yani seya-
hat planı gidilecek memleketin yeri, gittiniz 
zaman ki başlayan süreç. Mutlaka bir seyahat 
planı yapmamız lazım.Bakan Soylu pandemi 
tedbirleri ile ilgili yaptığı açıklamasında: Özel-
likle bayram vesilesi ile memleketine giden-
ler, yakın bir zamanda olmuş bir cenazenin ta-
ziyesine gittiğinde eğer toplu kalabalıklar 
olursa ki bizim elde ettiğimiz sonuçlarda ma-
alesef taziyelerden yayılan salgının en çok et-
kili olduğunu görüyoruz. Onun için toplu kala-
balıklardan oluşan taziyeleri yapmamayı 
zaten il hıfzıssıhha kurullarımız karar alarak 
aldılar ama bizim buna riayet etmemiz lazım. 
Yine düğün dernek gibi meselelere dikkat et-
memiz lazım. Sayın Cumhurbaşkanımız sü-
rekli söylüyor “Tamam” diye. Yani temizlik, me-
safe, maske. Yani bu üçüne riayet edelim ve 
maskesiz bir adım atmamayı kendimize bir 
kural olarak nitelendirelim” ifadelerini kul-
landı.

İçişleri Bakanı Süleyman Soylu 
Aksaray’da Trafik Denetim Uygulamasına Katıldı



TOGG Mühendislik, Tasarım ve Üretim Tesisleri 
İnşaatına Başlama Töreni, Bursa’nın Gemlik ilçesinde 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın da katılımıyla 
gerçekleştirildi. TOBB ve TOGG Başkanı Hisarcıklıoğlu 
burada yaptığı konuşmada, yerli otomobilde 15 yılda 22 
milyar liralık yatırım yapacaklarını belirterek, "2032'ye 
kadar 1 milyon adet aracı üretip halkımıza sunmuş ola-
cağız" dedi. Hisarcıklıoğlu, TOGG Mühendislik, Tasarım 
ve Üretim Tesisleri İnşaatına Başlama Töreni'nde yaptığı 
konuşmada, bugün Türkiye'nin yarım asırlık otomobil ha-
yaline dev bir adım daha attıklarını söyledi. Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın yerli otomobil konu-
sundaki çağrılarını anımsatan ve bu hayali gerçekleş-
tirme görevini kendilerine verdiğini anlatan Hisarcıklı-
oğlu, Anadolu Grubu, BMC, Turkcell, Zorlu Holding ve 
Kök Grubu'nun bu vizyona inanarak zorlu yolculuğa çık-
tığını bildirdi.Koronavirüse rağmen işlerini aksatmadan 
sürdürdüklerini dile getiren Hisarcıklıoğlu, başarılı bir 
sınav verilen salgın süreci sonrası ekonomide de nor-
malleşme adımlarını ardı ardına attıklarını ifade 
etti.m KOVID-19 sonrası için şimdi yatırım zamanı, Hisar-
cıklıoğlu, bugün sürecin bir sonraki adımına geçtikleri-
ni, Türkiye'yi Kovid-19 sonrası küresel ekonomide daha 
güçlü konumlandırabilmek için "şimdi yatırım zamanı" 
dediklerini anlattı. Yatırımı Bursa-Gemlik'ten başlattık-
larını dile getiren Hisarcıklıoğlu, "Otomotiv dünyası 
kabuk değiştirirken, inşallah Türkiye de masada önemli 
bir oyuncu haline gelecek. İnşallah artık kazanan tarafa 
geçeceğiz. Çünkü bu 83 milyonun otomobili" diye ko-
nuştu. Hisarcıklıoğlu, yerli otomobilin sadece Türkiye'de 
üretilmekle kalmayacağını, markasının, patentinin ve ta-
sarımının kendilerinin olacağını kaydederek, yeni ligde 
kendilerinin de yer alacağını vurguladı. TOBB Başkanı Hi-
sarcıklıoğlu, 15 yılda 22 milyar liralık yatırımla senede 
175 bin adetlik kapasiteye ulaşacaklarını belirterek, 
"Allah'ın izniyle 2032'ye kadar 1 milyon adet aracı üretip 
halkımıza sunmuş olacağız" dedi. Yerli otomobilin Ar-
Ge'si için bugüne kadar 700 milyon liranın üzerinde 
para harcandığını dile getiren Hisarcıklıoğlu, paydaşla-
rın 3 yıl içinde koyacakları 3,5 milyar liralık sermaye ile 
de bugünden Türkiye'nin en büyük ödenmiş sermayeli 
sanayi şirketlerinden birini müjdelemiş olduğunu söy-
ledi. Hisarcıklıoğlu, TOGG ile başlattıkları bu yeni ortak-
lık kültürünün Türkiye'nin ihtiyaç duyduğu birçok yatı-
rımda da yeni bir model olacağını kaydederek, "Buraya 
'fabrikadan fazlasını' inşa ediyoruz. Burası sadece bir 
üretim üssü değil, bir teknoloji üssü olacak. Dördüncü 
sanayi devriminin dijital dönüşümün en güzel örnekle-
rini burada sergileyeceğiz. Dünya markası olmanın ge-
reklerini bir bir yerine getireceğiz" ifadelerini kullandı. 
Stratejik ve ekonomik olarak yatırımlarına en uygun 
olan planlamaları yaptıklarını vurgulayan Hisarcıklıoğ-
lu, "Planlarımız bazı istemeyenlere, oyun bozmaya çalı-
şanlara rağmen tıkır tıkır işliyor. Görevimiz Türkiye'nin 
Otomobili'ni yapmak, yerli ve milli olmak. Her Türk va-
tandaşının gurur duyacağı bir marka oluşturmak" diye 
konuştu. TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, başlangıçta 
yüzde 51 yerli olarak piyasaya çıkacaklarını belirterek, 
"2025'te yüzde 68 yerlilik oranına çıkacağız. Ekonomik 
olarak uygun ve sürdürülebilir olduğu sürece bu rakamı 
daha da yukarılara çekeceğiz" şeklinde konuştu. Fabri-
kada 4 bin 300 kişiyi istihdam edeceklerini dile getiren 
Hisarcıklıoğlu, şu ifadeleri kullandı: "Burada hassas ol-
duğumuz iki konu var: Birincisi kadın, ikincisi bölge hal-
kının istihdamı. Kadın çalışan istihdamında yüzde 30'luk 
oranı aşmaya çalışacağız. Çalışan ihtiyacımızı olabildi-
ğince bölgemizden, yani Gemlik ve çevre ilçelerden kar-

şılayacağız. Çevreye zarar vermeden yeşil fabrika kon-
septi ile ilerliyoruz. TOGG'u geliştirip büyütürken Gem-
lik'i de geliştirip büyüteceğiz. Gemlik Zeytini’nin ulusla-
rarası coğrafi işaret alması konusunda sorumluluk üst-
lendik." M. Rifat Hisarcıklıoğlu, bu işe inandıklarını, or-
taklarıyla birlikte taşın altına ellerini değil gövdelerini 
de koyduklarını belirterek, yollarının uzun ve zorlu ol-
duğunu, kendilerinin başarısız olmasını isteyenlerin yü-
zünü kara çıkaracaklarını bildirdi. "Türkiye'nin Otomobili 
teknolojik dönüşümdür, dijital ekonomiye geçiştir" diyen 
Hisarcıklıoğlu, bu inançla TOGG ortakları ve çalışanları 
olarak işlerinin başında olduklarını söyledi. Hisarcıklı-
oğlu, "Geçtiğimiz yılsonunda araçlarımızı tanıttık, şimdi 
de üretim üssümüzün yapımına başlıyoruz. İnşallah 
planlarımızı bir bir yerine getirerek, 2022 sonunda da 
ilk aracımızı burada yine sizlerin huzurunda banttan in-
direceğiz" dedi. Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan 
da konuşmasında, Türkiye'nin otomobilinin sadece ülke-

de değil dünyanın birçok yerinde ses getirdiğini belirte-
rek, "Bilhassa milletimiz on yıllardır hasretini çektiği bu 
projeye büyük bir ilgi ve teveccüh gösterdi." dedi. Erdo-
ğan, "Türkiye'nin Otomobili"nin üretileceği Türkiye'nin 
Otomobili Girişim Grubu (TOGG) Mühendislik, Tasarım ve 
Üretim Tesisleri İnşaatına Başlama Töreni'ndeki konuş-
masında, 60 yıllık hayali gerçeğe dönüştürme yolunda 
tarihi bir adım atılan böyle bir günde katılımcılarla be-
raber olmaktan duyduğu memnuniyeti dile getirdi. Geç-
tiğimiz aralık ayında Türkiye'nin otomobillerinin tanıtıl-
dığını, örnek modellerinin kamuoyuyla paylaşıldığını 
anımsatan Erdoğan, "Türkiye'nin otomobili sadece ülke-
mizde değil dünyanın bir çok yerinde ses getirdi. Bil-
hassa milletimiz on yıllardır hasretini çektiği bu projeye 
büyük bir ilgi ve teveccüh gösterdi. Ancak meyve veren 
ağaç taşlanırmış. 60 yıl sonra bile olsa Türkiye'nin böyle 
bir hamleye girişmesi insanımız için nasıl umut olmuş-
sa içimizdeki bazı çevrelerin de adeta kabusu haline 
geldi. Ülkemizin büyümesinden, güçlenmesinden, öz gü-
veninin artmasından rahatsızlık duyanlar hemen yoğun 
bir karalama kampanyası başlattılar." ifadelerini kul-
landı. Hayatlarında ülke ve millet hayrına bir tek çivi 
dahi çakmamış olanların koro halinde iftira üretme ya-
rışına koyulduklarını vurgulayan Erdoğan, 83 milyonun 
sevincine ortak olmak yerine menüsünden, başlatma tu-
şuna kadar komik gerekçelerle projede açık arandığını 
kaydetti. Erdoğan, "'Otomobilin 'kaputu da farı da var-
mış' manşetleriyle aslında kendi seviyelerini, kendi ca-
hilliklerini, aşağılık komplekslerini ortaya koydular. Tüm 
çabalarına, tüm araştırmalarına rağmen hamdolsun 
projede hiçbir kusur bulamadılar." dedi.

Erdoğan, dalga geçmek niyetiyle atılan manşetlerin 
hepsinin dönüp dolaşıp atanların eline yüzüne bulaştı-
ğını belirterek, şöyle devam etti: "7'den 70'e 83 milyonun 
tamamı, genci yaşlısıyla milletimizin her bir ferdi, ülke-

mizin gücünü ve üretim kapasitesini temsil eden bu pro-
jeyi sahiplendi. Yıllardır içeriden ve dışarıdan sabotajla-
ra maruz kalmış bir hayalin gerçeğe dönüşmesi karşı-
sında milyonlarca yürek yeniden heyecana kapıldı. Biz 
de milletimizin bu beklentilerini boşa çıkarmamak için 
koronavirüs salgınına rağmen gece gündüz demeden 
çalıştık, çabaladık. Tüm dünyanın yatırımlarını durdur-
duğu veya askıya aldığı bir dönemde Türkiye olarak sağ-
lıktan ulaşıma, tarımdan sanayi, enerji, çevreye kadar 
her alanda projelerimize hız verdik. Salgın döneminde 
hizmete aldığımız hastaneler, barajlar, sulama tesisleri, 
millet bahçeleri, ulaşım yatırımları eser ve hizmet siya-
setimizin yeni nişaneleri olarak ülkemizin dört bir ya-
nında yükselmiştir." Erdoğan, bugün temeli atılan Türki-
ye'nin Otomobili Fabrikasının ise bu yatırım zincirinin 
altın halkası olduğunu dile getirerek, burada sadece 
yeni bir yatırıma başlamanın sevincini değil salgına rağ-
men devasa bir projeyi hayata geçirmenin haklı guru-
runun yaşandığını söyledi. Cumhurbaşkanı Erdoğan, oto-
mobil tanıtıldığında "Bunlar nerede üretilecek" diye so-
ranlara, daha tasarım aşamasında bu güzel eseri öl-
dürmeye çalışanlara hep birlikte en güzel cevabın ve-
rildiğini kaydetti. Türkiye Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan, "Denizin dibinden inci çıkarmak isteyen vur-
gun yemeyi göze almalıdır. Öyle derler. Ülkemizin beka-
sı, milletimizin huzuru için kefenimizi giyerek çıktığımız 
bu kutlu yolda biz de vurgun yemeyi göze aldık ve ala-
cağız. Son 18 senede neleri başardıysak sabotajlara, en-
gelleme girişimlerine, tehditlere rağmen başardık." 
dedi. "Bugün inşaatına başlayacağımız sadece bir fabri-
ka değildir." diyen Erdoğan, buranın insanların zihnin-
deki fabrika algısını kökten değiştirecek, içinde farklı te-
sislerin olduğu devasa bir üretim kompleksi olduğunu 
söyledi. Türkiye'nin Otomobili'nin hayırlı olmasını dile-
yen Erdoğan, projenin bu aşamaya ulaşmasında emeği 
ve katkısı olan herkesi tebrik ederek, Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve yöne-
timine, Sanayi ve Teknoloji Bakanlığına, , projeye yüre-
ğini koyan babayiğitlere, gecesini gündüzüne katarak 
projenin bugünlere gelmesini sağlayan TOGG ekibine te-
şekkürlerini sundu. Bu alandaki büyük beklentileri ha-
yata geçireceklerine inandığını belirten Erdoğan, sözle-
rini "İnşallah bizler de projenin tüm saflarında yanınız-
da olmaya, sizleri desteklemeye devam edeceğiz. Mev-
lam yolumuzu, bahtımızı açık etsin." diyerek tamamladı. 
Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank ise konuş-
masında, "Çevre dostu akıllı otomobilimiz, yine çevre 
dostu akıllı bir tesisten yollara çıkacak" dedi. Bakan Va-
rank, Türkiye Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın 
da katıldığı "Türkiye'nin Otomobili"nin üretileceği TOGG 
Mühendislik, Tasarım ve Üretim Tesisleri İnşaatına Baş-
lama Töreni'nde, yılların hayalinin Gemlik'te gerçeğe dö-
nüşeceğini söyledi. Türkiye’nin Otomobilinde önemli bir 
eşiği bugün geride bıraktıklarını vurgulayan Varank, 
şöyle konuştu: "Çevre dostu akıllı otomobilimiz, yine 
çevre dostu akıllı bir tesisten yollara çıkacak. Heyecanlı 
ama bir o kadar da gururluyuz. Türkiye ekonomisi geri-
de bıraktığı 18 yıllık süreçte, sanayide, ihracatta ve ino-
vasyonda büyük atılımlar gerçekleştirdi. Bu atılımların 
hepsinin temelinde, Cumhurbaşkanımızın liderliğinde 
uygulanan politikalar ve başlatılan projeler var.

 Parlak ve yenilikçi fikirleri yeşerten, sıfırdan kur-
duğumuz Ar-Ge Merkezleri ve teknoparklarımız var. 
İşte bu kurulu altyapılar sayesinde dünya standartla-
rında bir yoğun bakım solunum cihazının seri üretimini, 
hem de salgın döneminde, rekor sürede gerçekleştire-
bildik. Aşı ve ilaç alanındaki çalışmalarımızla, dünyada 

takip edilen bir ülke haline geldik. Savunma sanayinde-
ki yüksek teknolojili ürünlerimizle, güçlü bir küresel 

oyuncu olma yolunda hızla ilerliyoruz. Raylı sistemlerde 
büyük atılımların eşiğindeyiz. Elbette bunlarla yetinmek 
niyetinde değiliz. Hedefimiz, yüksek teknoloji üreten, 
hatta teknolojiye yön veren öncü ülkelerden birisi 
olmak." Türkiye'nin Otomobili Girişim Grubu (TOGG) Üst 
Yöneticisi (CEO) Gürcan Karakaş da, fabrika inşaatının 
18 ay gibi bir sürede tamamlanacağını belirterek, "Bu yıl 
içerisinde ekipmanların siparişine başlayacağız ve 
2022'nin son çeyreğinde seri aracın banttan inişini hep 
beraber burada kutluyor olacağız." dedi. Karakaş, TOGG 
Mühendislik, Tasarım ve Üretim Tesisleri İnşaatına Baş-
lama Töreni'nde yaptığı konuşmada, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan'ın elektrikli otomobillerin daha ya-
rışın başında olduğu dönemde "Bu yarışta biz de varız" 
demesinin dünyada büyük ses getirdiğini söyledi. Türki-
ye'nin Otomobili'nin dünyanın ve Avrupa'nın bazı ülkele-
rinde ana haberlerde birinci sırada yer aldığını dile ge-
tiren Karakaş, bu alanda yaşanan gelişmelerde bahset-
ti. TOGG'un bilinirlik düzeyinin Türkiye'de yüzde 90'ın üze-
rine çıktığını anlatan Karakaş, tasarımı, güçlü ve özgü-
venli duruşuyla marka beğeni endeksinde kısa sürede 
yüzde 73 oranında sıçrama kaydettiklerini bildirdi. Ko-
nuşmasının ardından Cumhurbaşkanı Erdoğan'a, Sanayi 
ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, TOBB ve TOGG Yö-
netim Kurulu Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu tarafından 
yerli otomobilin maketi hediye edildi. Cumhurbaşkanı Er-
doğan'ın beraberindekilerle "Ya Allah, Bismillah. Hayır 
olsun." diyerek butona basmasıyla fabrika temeline ilk 
beton döküldü. Erdoğan ve katılımcılar, aile fotoğrafı 
çektirdi. Törene, Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın yanı sıra, 
TOBB ve TOGG Yönetim Kurulu Başkanı M. Rifat Hisar-
cıklıoğlu, TBMM Başkanı Mustafa Şentop, Cumhurbaş-
kanı Yardımcısı Fuat Oktay, Sanayi ve Teknoloji Bakanı 
Mustafa Varank, Gençlik ve Spor Bakanı Mehmet Mu-
harrem Kasapoğlu, Milli Savunma Bakanı Hulusi Akar, 
Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, Kültür ve Turizm Bakanı 
Mehmet Nuri Ersoy, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Ka-
raismailoğlu, Aile, Çalışma ve Sosyal Hizmetler Bakanı 
Zehra Zümrüt Selçuk, Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı 
Fatih Dönmez, İletişim Başkanı Fahrettin Altun, Cum-
hurbaşkanlığı Sözcüsü İbrahim Kalın, AK Parti İzmir Mil-
letvekili Binali Yıldırım, Bursa Valisi Yakup Canbolat, 
Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı Alinur Aktaş, TOGG 
Genel Müdürü Mehmet Gürcan Karakaş da katıldı.

Türkiye’nin otomobili için üretim tesisi inşaatı başladı



Aksaray Valisi Hamza Aydoğdu önderliğinde Kamu Kurumları, Mesleki Birlik ve OSB temsilci-
lerinin katılımıyla Aksaray’ın sahip olduğu potansiyelinin en iyi şekilde değerlendirilmesi için isti-
şare toplantısı düzenlendi. Aksaray Üniversitesinde düzenlenen toplantıda şehrin imarı konusun-
da farklı alanlarda yapılması gereken çalışmalara ASÜ’nün verdiği ve verebileceği katkılar değer-
lendirildi. Toplantının açılışında konuşan Vali Aydoğdu, ASÜ’nün Aksaray’ın dünyaya açılan kapısı ol-
duğunu belirtti. Kentin tarım, sanayi, kültür, turizm ve diğer alanlardaki potansiyelinin en iyi şekil-
de değerlendirilebilmesi ve yapılan işlerde başarı sağlanabilmesi için ciddi bir eğitim altyapısına 
ihtiyaç olduğunu kaydeden Vali Aydoğdu, “Çok güzel bir üniversitemiz var ve Sayın Rektörümüz de 
çok başarılı çalışmalar yapıyor. Hepimiz Aksaray için varız. Biz, Üniversitemizle de birlikte bir vü-
cudun parçaları gibi ‘Birbirimize nasıl destek oluruz, Üniversitemizden nasıl istifade edebiliriz, Ak-
saray’a kısa, orta ve uzun vadede nasıl katkı sağlayabiliriz?’ gibi konuları konuşmak için bir araya 
geldik. Farklı birimlerde çalışıyor olabiliriz ama hedefleri ayrı olan kurumlar değiliz” dedi. Üniver-
sitenin bilgi birikimi kabiliyetleri önemini vurgulayan Vali Aydoğdu: “Üniversitenin burada olması 
bizlere güç verir. ASÜ’nün bugün inanılmaz imkânları, teknolojiyle entegre bir altyapısı var. Bizim 
yapmamız gereken kültürde, eğitimde, ziraatta, tarımda, sanayide, teknolojide ASÜ’nün tüm im-
kânlarından faydalanmak. Artık bir alanda yetkin olmak yetmiyor; multidisipliner olmak gerekiyor. 
Bilginin değişim hızı saniyelere indi. Kendimizi değiştirip dönüştürmezsek ve gelen nesle uyum 
sağlayamazsak, zaman iki yıl sonra bizi kıyıya vurur. Biz, bilimin emrindeyiz. Üniversitede olan her 
şey bizimdir. Biz bunları alacağız ve eğitimde, tarımda, ticarette, Organize Sanayi Bölgesi’nde bilgi-
den istifade edeceğiz” dedi. Aydoğdu, ortaya çıkan çalışmalara katkılarından dolayı Rektör Prof. Dr. 
Yusuf Şahin’e ve ekibine teşekkür etti. ASÜ Rektörü Prof.D r. Yusuf Şahin ise yaptığı değerlendirme-
de düzenlenen toplantının da son derece kıymetli olduğunu ve Vali Aydoğdu’nun çizdiği vizyonu 

çok değerli bulduklarını 
söyledi. Rektör Şahin, 
“Birlikte çalışan insan-
ların eşgüdüm içinde ve 
aynı vizyonda hareket et-
mesi anlamlı işlerin or-
taya çıkmasına vesile 
oluyor. Her fırsatta da 
söylediğimiz gibi 
ASÜ’nün sahip olduğu im-
kânlar şehrin hizmetin-
dedir. Biz, bundan önce 
olduğu gibi bundan 
sonra da üzerimize 
düşen her konuda çalış-
maya, üretmeye, işlere 
katkı sunmaya hazırız” 
dedi. Aksaray Belediye-
si, ASÜ, Kamu Kurumları, Mesleki Birlik ve OSB temsilcilerinin yer aldığı toplantıda, şehre dair üre-
tilen çalışmalara Üniversite’nin sunabileceği katkılar değerlendirildi, katılımcılar görüş ve taleple-
rini aktardı.

Vali Hamza Aydoğdu: “Sanayide, Tarımda, Teknolojide, Eğitimde 
Kültürde Aksaray Üniversitesinin İmkânlarından Faydalanmalıyız”

Zafer Haftamız Mübarek Olsun

26 Ağustos

1071
Malazgirt

30 Ağustos

1922
Dumlupınar

26 Ağustos’tan başlayarak 30 Ağustos Zafer Bayramına kadar geçen 
mübarek günleride içerisine alan Zafer Haftamız Kutlu Olsun

26 Ağustos 1071'de Anadolu, Türk ve İslam Dünyasına yurt olmuştur. 
Şanlı geçmişimizin ardından gelen elemli günlerde kazandığımız 30 Ağustos 
1922 Mübarek Zafer dolayısıyla kutladığımız bu hafta’yı bizlere yaşatan 
Dumlupınar Kahramanlarına Malazgirt Kahramanlarına ve Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk’e ve Silah Arkadaşlarına Allah’tan rahmet Dileriz.

Cüneyt GÖKTAŞ
Yönetim Kurulu Başkanı

Fatih TEKİN
Meclis Başkanı

Aksaray Belediyesi, şehirlerarası otobüs terminalinde başlattığı yenileme çalışmalarını tamam-
layarak hizmete açtı. Aksaray Belediyesi, Aksaray’da yaşayan vatandaşlara ve şehre gelen misafir-
lere daha temiz ve nezih bir ortamda hizmet vermek amacıyla şehirlerarası otobüs terminaline yep-
yeni bir görünüm kazandırdı. Şehirlerarası otobüs terminalinde Belediye Başkanı Evren Dinçer’in ta-
limatları ile başlatılan çalışmalar kapsamında otobüslerin giriş çıkış yaptığı ve yolcu aldığı nokta-
larda deforme olmuş kilitli parke taşları söküldü. Kilitli parke taşları sökülen noktada gerekli alt 
yapı çalışmaları yapılarak sıcak asfalt serimi yapıldı. Alt yapı çalışmaları tamamlandıktan ve sıcak 
asfalt serimi yapıldıktan sonra temiz ve nezih bir görünüm kazandırılan şehirlerarası otobüs ter-
minalinde iklim şartlarından yolcuların ve esnafların olumsuz yönde etkilenmemeleri için yolcu in-
dirme peronlarının üzeri sundurma ile örtüldü. Şehirlerarası otobüs terminalinin daha kullanışlı 
hale gelmesi için başlatılan çalışmalarda otobüslerin ve servis araçlarının giriş çıkış yaptıkları nok-
talarda da düzenlemeler yapıldı. Şehirlerarası otobüs terminalinde, yapılan yenileme çalışmaları 
ile vatandaşlara daha düzenli, temiz ve konforlu bir ulaşım imkânı sunulmuş olundu. Şehirlerarası 
otobüs terminalinin Aksaray’a yakışır bir biçimde görünmesi ve hizmet vermesi için detaylı bir ye-
nileme çalışması yapıldığını belirten Belediye Başkanı Evren Dinçer yaptığı açıklamada şu ifadeleri 
kullandı; ‘’Her gün binlerce vatandaşımıza hizmet veren Şehirlerarası otobüs terminalimizde alt ya-
pıdan üst yapıya kadar detaylı bir yenileme çalışması yaptık. Yaptığımız yenileme çalışması ile ter-
minalimizi daha kullanışlı ve daha estetik bir görünüm kazandırdık. Şehrimize hayırlı olsun.’’ Dedi.

ŞEHİRLERARASI OTOBÜS TERMİNALİ 
YENİLENEN YÜZÜ İLE HİZMETE AÇILDI
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